

## Besluitenlijst presidium 18 maart 2019

Locatie: commissiekamer 2 in gemeentehuis West Betuwe te Geldermalsen

Tijdstip: aanvang 20.00 uur

Aanwezig: Andrea Zierleyn, Lourens van Bruchem, Edwin Loeff, Jos Rietbergen, Dittie van Zee, Ashley Karsemeijer, Fred Temminck, Hans Daudeij, Annet Ijff, Petra van Kuilenburg, Gijsbert van de Water, Jos van Maanen (vz), Harry Keereweer (burgemeester), Arthur van den Brink (griffier).

Afwezig: Edwin Loeff, Jos Rietbergen, Klaartje de Heus, Rita Boer Rookhuiszen

De besluiten staan bij de agenda hieronder *cursief* weergegeven

### 1 Opening

### 2 Vaststellen agenda

*Akkoord*

### 3 Mededelingen

*Verhinderingen van leden Jos Rietbergen, Rita Boer Rookhuiszen en Klaartje de Heus waarvoor Gijsbert van de Water Ashley Karsemeijer en Hans Daudeij aanwezig zijn*

### 4 Vaststellen beknopte besluitenlijst presidium 18 februari

*Akkoord, waarbij gevraagd wordt of de griffie aan College kan verzoeken om een lange termijn agenda.*

### 5 Concept-agenda's cyclus april

#### 2 april voorronde-avond

Cfrm het inwerkprogramma (de bekende lijst met overzicht bijeenkomsten raads- en burgerleden wordt in april deze uitleg/training gegeven aan alle raads- en burgerleden over gemeentefinanciën en P&C-cyclus

#### 9 april voorronde-avond

De 2 onderwerpen zouden zonder noodzaak van parallelle sessie moeten kunnen. Vandaar dat ze op één locatie gepland staan. Zie bijgevoegde concept-agenda.

#### 16 april kennismakingsbijeenkomst GRs en organisaties

Bijeenkomst kennismakingsavond raad met GRs en organisaties (zie lijst inwerkprogramma/overzicht bijeenkomsten raads- en burgerleden). Mail aan alle raads- en burgerleden met details over deze avond volgt.

#### 23 april raad

Deze agenda kan nu nog niet definitief gemaakt worden, maar zal zich vormen uit de uitkomst van 9 april. Daarnaast is het de verwachting dat (omdat daar vóór 6 mei een besluit/reactie op moet worden gegeven over) de recent door de GGD gezonden meerjarenstrategie rechtstreeks op deze

raadsagenda zal komen. Die GGD brief over meerjarenstrategie ligt nu bij [ambt.org/College](http://ambt.org/College) om een raadsvoorstel en concept-besluit hierover voor te bereiden.

#### 25 april speciale profielschets raad (onder voorbehoud uitkomst VC)

Afhankelijk van de uitkomst van de aanstaand VC vergadering zal deze speciale profielschets raad gehouden worden.

*Alle aangeleverde agenda's (2 en 9 april) zijn akkoord.*

#### 6 Memo P&C-cyclus van concerncontroller aan presidium

De concerncontroller heeft de P&C-cyclus voor komend jaar uitgewerkt inclusief wat dit betekent qua aanlevermomenten en behandelmomenten. Zie memo en excell-sheet.

*Akkoord, uiteraard met opmerking dat als men aan bestuursrapportage een begrotingswijziging koppelt, deze niet groot/politiek gevoelig moet zijn.*

#### 7 Presidium 23 april na raad

Zoals in jaarvergaderschema al staat, moest vanwege 2<sup>e</sup> paasdag (ma 22 april), het presidium die keer helaas op de dinsdag 23 april. Dan is ook de raad. Het presidium zal daardoor aansluitend aan de raad zijn.

*Akkoord*

#### 8 Diverse verzoeken

- a) Nico vd Poel vraagt of presidium behoefte heeft aan een presentatie over stavaza project huisvesting

Nico vd Poel (programmamanager definitieve huisvesting) vraagt of het presidium in haar volgende vergadering van 23 april behoefte heeft aan een presentatie van hem over de stavaza huisvesting en rol van de raad hierbij.

Noot: zoals bij agendapunt 7 al staat, is vanwege 2<sup>e</sup> paasdag (ma 22 april), het presidium juist die keer aansluitend aan de raad waardoor er wellicht behoefte bestaat om de presidiumvergadering zo kort mogelijk te laten zijn.

- b) Vooraankondiging voor volgend presidium/cyclus; Bjorna Peeters verzoekt op 7 mei een infoavond over woningbouwplanningslijst

Bjorna Peeters (Domeinmanager fysiek domein) geeft alvast als vooraankondiging aan dat er ter behandeling volgend presidium en cyclus een verzoek is om op de beeldvormende avond van 7 mei een informatiebijeenkomst te mogen houden voor raads- en burgerleden over: "informereren van de raad over stavaza woningbouwplanningslijst (kwantitatief en kwalitatief) en en doorkijk te geven naar de te nemen vervolgstappen."

- c) Uit voorronden Avres: verzoek agendering minimabeleid

In de voorronden gaf meerendeel aan dat men dit onderwerp goed voorbereid wil bespreken. De pfh gaf daarbij aan dat hij voorstelt om dit rond de perspectievennota te doen.

*Verzoek 8a heeft de verzoeker laten vervallen. Verzoek 8b is akkoord. En bij 8c is het verzoek aan College om bij de beeldvormende vergadering extra informatie over minimabeleid (incl financiële afwegingen) te geven.*

#### 9 Rechtstreeks benaderen ambtenaar door raads/burgerlid of raadsfractie wel/niet mogelijk

gevraagd is om in volgend presidium te agenderen: is het rechtstreeks benaderen van een ambtenaar door een raadslid/burgerlid/raadsfracties mogelijk?

*Afspraak is dat vragen via de griffie gaan, en deze ze doorzet naar ambt.org.*

*Het antwoord wordt na binnenkomst bij griffie in principe via GO met iedereen gedeeld, behalve als de vraagsteller expliciet aangeeft dat dat niet de bedoeling is.*

*Deze afspraak van hoe met vragen wordt omgegaan zal aan alle raads- en burgerleden gedeeld worden.*

#### 10 Terugblik vorige raads cyclus

#### 11 WvTTK

*-Uit B&W komt zsm een raadsvoorstel over de mogelijke zienswijze van onze raad over het provinciebesluit dat de provincie de beslissing die Lingewaal ooit genomen heeft om de Voorstraat Asperen te betalen uit budget van West Betuwe niet goedkeurd.. Vanwege dat de zienswijzetermijn zeer binnenkort afloopt en de raad voor die tijd moet besluiten over de zienswijze, wordt dit onderwerp met instemming van het presidium – zodra het uit B&W bij griffie binnenkomt - toegevoegd aan de agenda van de raad van 26 maart.*

*-In komende cycli zal naar een moment gezocht worden voor een bijeenkomst voor alle raads- en burgerleden over integriteit*

*-Alle fracties worden gevraagd om input te verzamelen over hun verbeterpunten voor de vergaderstructuur. En dit naar de griffie te mailen die dit zal verzamelen. Rond de zomer zal een commissie bestaande uit wsl 5 leden gevormd worden die dit dan gaat bespreken. Tzt zal besproken worden hoe men tot evt 5 leden komt (ipv 10 dwz 1 per fractie)*

#### 12 Sluiting